
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel: 268-765 Fax: 889-181 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. április hó 09-én 
(csütörtök) 15.30 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 

 
Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme 
 
Jelen vannak: Köves Mihály polgármester 

Aratóné Vágner Margit alpolgármester 
Békési Mihály Tibor képviselő 
Puju János Zoltán képviselő 
Szabó László képviselő 
  

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen: 
Szabó Tibor aljegyző 
Zsigmond Károly DCNÖ képviselő 
Orodán Mária a Bölcsőde vezetője 
Pujuné Deme Anita Eszter, a Dobozi Mesekert Óvoda vezetője 
Dézsi Ferenc, a Dobozi Víziközmű Társulat elnöke 
Szabó Anikó védőnő 
Szatmáriné Nagy Emese jegyzőkönyvvezető 

 
Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzata szerint 
 
Köves Mihály polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. Hidvégi Julianna és Váradi 
Mária képviselők igazoltan vannak távol. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 
rendkívüli nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes. A napirendre a kiküldött 
meghívó szerint teszek javaslatot. Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata 
a napirenddel kapcsolatban? 
 
Kérdés, véleménye, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, 
kérem, szavazzunk a napirendi javaslatról. 
 
A polgármester ezt követően a Képviselő-testület rendkívüli nyílt, illetve zárt 
ülésének napirendjére a következő javaslatot tette:  
 
Nyílt ülés: 
 
1.) „Doboz Nagyközség KEOP 1.2.0/B/10-2010-0065 projektben megépítendő, nem 
támogatható bekötések elnevezésű projekt során gerinccsatorna és bekötések építése 
vállalkozási szerződés keretében” közbeszerzési eljárásban műszaki ellenőri 
feladatokkal kapcsolatos ajánlattételi felhívás elfogadása és azoknak a cégeknek a 
jóváhagyása, melyek részére az ajánlattételi felhívás megküldésre kerüljön. 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
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2.) Bejelentések 
 
3.) Kérdések, interpellációk 
 
Zárt ülés: 
 
1.) Sztojka Ibolya pénzintézeti tevékenységnek nem minősülő kamatmentes kölcsön 
formájában nyújtható települési támogatás iránti kérelme 

Előadó: Szabó László, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottságának elnöke 
 
2.)Köztemetés iránti kérelmek 

Előadó: Szabó László, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottságának elnöke 
 
3) Bejelentések 
 
4.) Kérdések, interpellációk 
 
A Képviselő-testület 5 jelenlévő képviselő 5 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül – 
a napirendi javaslatot elfogadta. 
 
Az I. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az I. napirendi pont tárgya: „Doboz Nagyközség KEOP 1.2.0/B/10-2010-0065 
projektben megépítendő, nem támogatható bekötések elnevezésű projekt során 
gerinccsatorna és bekötések építése vállalkozási szerződés keretében” közbeszerzési 
eljárásban műszaki ellenőri feladatokkal kapcsolatos ajánlattételi felhívás elfogadása 
és azoknak a cégeknek a jóváhagyása, melyek részére az ajánlattételi felhívás 
megküldésre kerüljön. 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: A Közbeszerzési Bizottság megtárgyalta és 
előkészítette a napirendi pontot, amelyről előterjesztés nem készült a Közbeszerzési 
Bizottság meghívójában szereplők alapján tárgyaljuk. Átadom a szót a Közbeszerzési 
Bizottság elnökének, aki részletesen ismerteti a 3 céget, akiknek a meghívása 
megtörténne a közbeszerzési eljárásra. 
 
Puju János Zoltán, a Közbeszerzési Bizottság elnöke: A Közbeszerzési Bizottsági 
ülésen a bizottsági tagoknak az volt a feladata, hogy meghatározzuk, hogy mely 
cégeknek küldjük meg az ajánlattételi felhívást. A Közbeszerzési Bizottság az 
ajánlattételi dokumentációban foglaltakat egyhangúlag elfogadta. Három céget 
jelöltünk meg, melyeket fel fogunk kérni az egyszerűsített közbeszerzési eljárás során 
az ajánlattételre. Az egyik cég a Trisius Kft, ami egy békéscsabai cég. A következő a 
Computerv GM Kft., ami egy budapesti cég és a Canor International Kft., ami most is 
bonyolítja a műszaki ellenőrzési feladatokat. Ennek a három cégnek biztosítja a 
bizottság az ajánlattételi lehetőséget. 
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Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. A közbeszerzési eljárás 
lebonyolítását ugyanaz az Imperialtender Kft. bonyolítja le, ami a szennyvízberuházás 
egészére. Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata?  
Aki a Közbeszerzési Bizottság véleményével egyetért, kérem kézfelnyújtással 
szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 5 jelenlévő képviselő 5 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül – 
a következő határozatot hozta: 
 
 

29/2015.(IV.09.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a „Doboz Nagyközség KEOP 1.2.0/B/10-2010-0065 
projektben megépítendő, nem támogatható bekötések elnevezésű 
projekt során gerinccsatorna és bekötések építése vállalkozási 
szerződés keretében” közbeszerzési eljárásban műszaki ellenőri 
feladatokkal kapcsolatos ajánlattételi felhívást küld a Trisius Kft 
(5600 Békéscsaba, Árpád sor 2/2), a Computerv GM Kft. (1074 
Budapest, Dohány utca 104-106.) és a Canor International Kft. 
(1125 Budapest, Nógrádi u. 8.) részére.  
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
Az II. napirendi pont tárgyalása: 
 
II. Bejelentések: 
 
1. Rendőrségi kinevezés véleményezése: 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Mindenki megkapta az írásos előterjesztést, amely 
Wéber Csaba rendőr alezredes 2015. június 1-i hatállyal tervezett kinevezésére 
vonatkozik. Őt a Gyulai Határrendészeti Kirendeltség élére szeretné kinevezni a 
megyei főkapitány úr. A Gyulai Határrendészeti Kirendeltség hatáskörébe tartozó 
települések Képviselő-testületének véleményezni kell a kinevezést. Javaslom a 
határozati javaslat elfogadását! 
 
Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata?  
 
Kérdés, véleménye, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: 
Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem kézfelnyújtással szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 5 jelenlévő képviselő 5 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül – 
a következő határozatot hozta: 
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30/2015.(IV.09.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete támogatja 
Wéber Csaba rendőr alezredes 2015. június 1-i hatállyal történő 
kinevezését a Gyulai Határrendészeti Kirendeltség határrendészeti 
kirendeltség-vezető beosztásba. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 
 
 

2. Tájékoztatás a jegyző kérelméről: 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző asszony kérte a 
közös megegyezéssel való közszolgálati jogviszonyának a megszüntetését 2015. április 
30-i időponttal. A jegyzői feladatok ellátására pályázatot kell kiírni, amit a jogviszony 
megszüntetését követő 30 napon belül kell megtenni. Ennek az eredményéről 
tájékoztatni fogom a Képviselő-testületet, hiszen a jegyző munkáltatói jogait a korábbi 
szabályozástól eltérően a polgármester gyakorolja.  
 
 
III. Kérdés, interpelláció: 
 
Zsigmond Károly DCNÖ képviselő: Az első napirendi ponttal kapcsolatban 
szeretnék kérdezni. Mit jelent az, hogy nem támogatható bekötések? 
 
Köves Mihály polgármester: A nem támogatható bekötések azok a bekötések, 
amelyek a támogatási szerződésen kívül esnek. Tehát azon a terven nem szereplő 
bekötésekről van szó, amit a pályázatban benyújtott az Önkormányzat. Vannak olyan 
ingatlanok, melyek a terven nem szerepelnek, ennek az okát nem tudjuk. Elhangzott a 
kooperációkon, hogy egy 1980-as évek elején készült térkép alapján készítették el a 
szennyvízprojekthez szükséges terveket. Sem az előzetes tervben, sem a kiviteli 
tervben nem szerepeltek ezek az ingatlanok, aminek a száma 68. Ezek az ingatlanok 
várják a szennyvízbekötést, viszont nem szerepelnek a támogatható bekötések között. 
A támogatói szerződés 1878 bekötést támogat. 
 
Zsigmond Károly DCNÖ képviselő: Javasolni szeretném, hogy a Nagyváradi 
utcában a vízelvezető árkot temessék be, mivel nem megfelelő a kialakítása. A 
betemetést meg lehetne valósítani a szennyvíz-beruházási munkálatok során kitermelt 
földtömeggel.  
 
Köves Mihály polgármester: Laikusként nem szívesen támogatom a zártcsatorna 
megoldásokat, amikre volt már példa, és vannak bent ilyen kérelmek. Megfontolandó a 
javaslat, meg kell vizsgálni, hogy műszakilag lehetséges-e és érdemes-e a 
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megvalósítás. Véleménye szerint kevés valószínűsége, hogy meg tudjuk valósítani, 
mivel, nagyon sokba kerül a megfelelő műszaki kialakítás. 
 
Zsigmond Károly DCNÖ képviselő: Azt szeretném még kérdezni, hogy igazak-e 
azok a hírek, hogy nem merik elvállalni a vállalkozók a nagyobb utcák, mint például a 
Nagyváradi utca gerincvezetékének a kialakítását? 
 
Köves Mihály polgármester: Erről információim konkrétan nincsenek, ez egy új 
probléma lehet esetleg, amivel még nem találkoztunk. Ha az egyik alvállalkozó nem 
vállalja el, akkor majd egy másik el fogja vállalni. Mindenképpen meg fog épülni a 
csatorna. Tervek szerint május végére, július elejére az összes hálózatépítés 
befejeződik. Jelen információink szerint a próbaüzem kezdete június 4. Bízunk abban, 
hogy határidőre készen lesznek a munkálatok! 
 
Zsigmond Károly DCNÖ képviselő: Köszönöm szépen! 
 
  
Mivel több tárgy, kérdés, interpelláció nem volt a polgármester megköszönte a 
hozzászólásokat, javaslatokat és a rendkívüli nyílt ülést 15.50 órakor bezárta, és szünet 
nélkül elrendelte a rendkívüli zárt ülést. 
 
 

k.m.f.t. 
 
 
 
 Szabó Tibor Köves Mihály 
 aljegyző polgármester 
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